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ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   14/2015 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   76/2015 
 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 18η Νοεμβρίου 2015, ημέρα Τετάρτη και ώρα 14:00 στο 

Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 14η/2015 συνεδρίαση η 

Επιτροπή Ποιότητας Ζωής του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 54882/13-11-

2015 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται ο κ. Καραγιάννης Ανδρέας, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, Πρόεδρος της 

Επιτροπής Ποιότητας Ζωής και από  τα τακτικά μέλη οι κ.κ.: 1) Αντωνόπουλος Μιχαήλ 

(αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 78 απόφαση), 2)  Βεργόπουλος Δημήτριος, 3) Γυφτέας Ηλίας, 4) 

Δημόπουλος Δημήτριος, 5) Μαρινάκης Σαράντος και 6) Ντίντα Παναγιώτα.  

 

Δεν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόμιμα, τα τακτικά μέλη κ.κ.: 1)  Μάκαρης Εμμανουήλ – 

Λεονάρδος και 2) Χριστόπουλος Ιωάννης.  

 

Παραβρίσκεται επίσης το αναπληρωματικό μέλος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής κ. Αλούπης 

Παναγιώτης, ο οποίος συμμετέχει  στη συνεδρίαση αναπληρώνοντας τον κ. Μάκαρη 

Εμμανουήλ – Λεονάρδο.  

 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται επίσης το αναπληρωματικό μέλος της Επιτροπής Ποιότητας 

Ζωής κ. Κουτίβας Ηλίας.  

 

Επίσης στη συνεδρίαση παραβρίσκεται και η Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής 

Κοινότητας Καλαμάτας κα Φοίφα Τασία.  

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης.  
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

με τίτλο : 

Μονοδρόμηση τμήματος της οδού Επιφανείου Θεοδωρόπουλου. 

Στη συνεδρίαση έχουν προσκληθεί να παραβρεθούν, με την υπ΄ αριθμ. πρωτ. 55049/16-11-
2015 πρόσκληση του Προέδρου της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής, προκειμένου να καταθέσουν 
τις απόψεις τους σχετικά, οι παρακάτω φορείς: α) το Τμήμα Τροχαίας Καλαμάτας και β) η 
Δημοτική Κοινότητα Καλαμάτας, εκ των οποίων ανταποκρίθηκε και παραβρίσκεται μόνο η 
Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Καλαμάτας κ. Φοίφα Τασία. 
 
Η έκδοση απόφασης επί  κυκλοφοριακών θεμάτων, όπως είναι και το ανωτέρω θέμα,  αποτελεί 
κανονιστική απόφαση και σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρου 79 και 82 του Δ.Κ.Κ. (Ν. 
3463/2006) σε συνδυασμό με τα άρθρα 73 και 65 του Ν. 3852/2010, την έκδοση δημοτικών 
κανονιστικών αποφάσεων εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής του 
Δήμου.  
 
Το με αριθμ. πρωτ. 53894/6-11-2015 εισηγητικό σημείωμα του Τμήματος Συγκοινωνιών, 
Κυκλοφορίας & Σήμανσης της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου, το οποίο ήταν στο 
φάκελο του θέματος προς ενημέρωση και έχει αναλυτικά ως εξής:  
 
 
ΘΕΜΑ: Μονοδρόμηση τμήματος της οδού Επιφανείου Θεοδωρόπουλου. 

Σχετ.:  Οι υπ' αριθμ. πρωτ. 16534/27-07-2015 και 47055/01/10/2015 αιτήσεις. 
 
 
Με τις παραπάνω αιτήσεις, κάτοικοι της οδού Επιφανείου Θεοδωρόπουλου, ζητούν τη 
μονοδρόμηση της, για την καλύτερη κυκλοφορία και ασφάλεια των πεζών και οχημάτων. 
 
Μετά από αυτοψίες που πραγματοποιήσαμε και λαμβάνοντας υπόψη τα παρακάτω :  

1. Την διπλή κατεύθυνση της οδού Επιφανείου Θεοδωρόπουλου 

2. Το μικρό πλάτος της παραπάνω οδού, το οποίο επαρκεί μόνο για την κίνηση οχημάτων 
προς μια κατεύθυνση και για στάθμευση. 

θεωρούμε ότι μπορεί να γίνει αποδεκτή η πρόταση των κατοίκων, δηλαδή να μονοδρομηθεί 
τμήμα της οδού Επιφανείου Θεοδωρόπουλου, από την οδό Ιεζεκιήλ Βελανιδιώτη έως την οδό 
Αφροδίτης, με προτεινόμενη κίνηση των οχημάτων από δύση προς ανατολή. 

Θα πρέπει να τοποθετηθεί η κατάλληλη κατακόρυφη σήμανση για τη λειτουργία της 
μονοδρόμησης (Ρ-7, Ρ-27, Ρ-28, κ.λπ. πινακίδες σήμανσης). 

Για τους παραπάνω λόγους, εισηγούμαστε τη μονοδρόμηση τμήματος της οδού Επιφανείου 
Θεοδωρόπουλου από την οδό Ιεζεκιήλ Βελανιδιώτη έως την οδό Αφροδίτης, με προτεινόμενη 
κίνηση των οχημάτων από δύση προς ανατολή  και με την υλοποίηση κατάλληλης 
κατακόρυφης σήμανσης, όπως φαίνεται στο παρακάτω σχέδιο. 

 
Συν/να: 1) οι υπ' αριθμ. πρωτ. 16534/27-07-2015 και 47055/01/10/2015 αιτήσεις. 
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Ο Συντάκτης Ο Προϊστάμενος Ο Διευθυντής 
 

ΖΑΝΝΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
ΠΟΛΙΤ. ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ Τ.Ε. 

 
ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 

ΠΟΛΙΤΙΚΟΣ ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ 

 
ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

ΠΟΛΙΤΙΚΟΣ ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ 
 
 
Στη συνέχεια ακολουθεί διαλογική συζήτηση ως εξής: 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Δημόπουλε έχετε το λόγο. 

 
Ευχαριστώ, κ. Πρόεδρε.  
Εισηγούμαστε τη μονοδρόμηση τμήματος της οδού Επιφανείου 

Θεοδωρόπουλου μετά από σχετικές αιτήσεις των κατοίκων και με σχετικό αίτημα και αυτοψίες 
οι οποίες πραγματοποιήθηκαν από την Υπηρεσία, κρίθηκε σωστό το αίτημα των κατοίκων και 
εισηγούμαστε μονοδρόμηση της συγκεκριμένης οδού. Παρακαλώ. 

 
Ευχαριστούμε, κ. Δημόπουλε.  
Μόλις προσήλθε και η Δημοτική Κοινότητα, η Πρόεδρος και ο κ. Βεργόπουλος. 

 Έχουμε καμία ερώτηση, αγαπητοί συνάδελφοι, τίποτα;  
Παρακαλώ. 

ΔΗΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

(Ρ-28) 

(Ρ-28) 
(Ρ-7) 

(Ρ-27) 

ΙΕΖΕΚΙΗΛ ΒΕΛΑΝΙΔΙΩΤΗ 

ΚΟΣΜΑ ΑΙΤΩΛΟΥ 

ΑΦΡΟΔΙΤΗΣ 

ΕΠΙΦ. ΘΕΟΔΩΡΟΠΟΥΛΟΥ 
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Αυτή η οδός τι εύρος έχει; Τι μήκος έχει, τι εύρος έχει; Και οι δρόμοι με 
τους οποίους έρχεται σε επαφή είναι διπλής ή μονής κυκλοφορίας; Λίγα 

στοιχεία. 
 
Λοιπόν, να δω αν αναφέρει εδώ στην Τεχνική Έκθεση λεπτομέρειες αυτού 
του τύπου. Όχι, αναφέρει όμως ότι έχει αρκετό εύρος ώστε να επιτρέπει, δεν 

είναι κατάλληλο το εύρος της οδού για διπλή, για αμφίδρομη κίνηση, δίνει όμως δυνατότητα 
το εύρος της για μονόδρομη κίνηση και μία θέση στάθμευσης. Ξεκινάει και καταλήγει σε οδούς 
που είναι διπλής κατευθύνσεως και δεν ξέρω αν έχετε επισκεφθεί το σημείο, κ. Αντωνόπουλε, 
είναι αναγκαίο αυτό που ζητάν οι κάτοικοι, δεν είναι κάτι, δηλαδή, το οποίο είναι αβάσιμο. Αν 
πάτε δηλαδή, θα δείτε ότι είναι αναγκαίο. Και για λόγους ασφαλείας και για λόγους 
γεωμετρικών στοιχείων της διατομής του δρόμου. 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Και για να μπορούν να παρκάρουν….. 

 
Δεν είναι το πάρκινγκ το πρόβλημα, όσο η ασφάλεια των κατοίκων. Παίζουν 
παιδιά… 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχουμε και τα παιδιά, γιατί από κάτω είναι το σχολείο, αγαπητέ συνάδελφε. 
 
ΔΗΜΟΠΟΥΛΟΣ: Υπάρχει σοβαρό θέμα ασφάλειας. 
 
ΦΩΝΕΣ: …..(δεν ακούγονται). 

 
Κύριε Αλούπη, έχετε το λόγο. 
 

Βλέπουμε εδώ πέρα μας έρχεται μια εισήγηση, δεν έχω κάποιον λόγο να έχουμε 
αρνητική άποψη, μόνο καλό είναι, ρε παιδιά, όταν έρχεται ένα απόσπασμα που 

αναφέρεται σε τακτοποιήσεις πρέπει να υπάρχει μια ευρύτερη περιοχή. Τώρα, αυτό το 
περιορισμένο δεν καλύπτει την όποια κρίση μπορεί να έχει ο οποιοσδήποτε που ξέρει το 
αντικείμενο. Εντάξει, δηλαδή, γίνεται ένα εισηγητικό σημείωμα με ένα σκαρίφημα πολύ 
περιορισμένης έκτασης και δεν βλέπουμε…, δηλαδή, πρέπει να φανταστούμε ποιοι είναι οι 
δρόμοι οι μεγάλοι, πού και πώς κατεβαίνεις…  
Τέλος πάντων, εφόσον είναι απαίτηση των κατοίκων κτλ. δεν έχουμε κάποιο λόγο, ούτε και 
από τα πράγματα φαίνεται ότι έχουμε κάποιο λόγο να είμαστε αρνητικοί, επομένως, ψηφίζουμε 
Υπέρ. 

 
Κύριε Αντωνόπουλε, έχετε το λόγο.  
Ωραία, πάμε σε ψηφοφορία.  

Η κα Πρόεδρος; Και η κα Πρόεδρος.  
Οπότε πάμε Ομόφωνη απόφαση. 
 
 
 
Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει 
υπόψη της την προαναφερόμενη υπηρεσιακή εισήγηση, τις διατάξεις των άρθρων 73 του Ν. 
3852/2010 και 79 & 82 του Ν. 3463/2006,  
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι   Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΔΗΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΔΗΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΑΛΟΥΠΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο Καλαμάτας τη μονοδρόμηση τμήματος της οδού 
Επιφανείου Θεοδωρόπουλου, από την οδό Ιεζεκιήλ Βελανιδιώτη έως την οδό 
Αφροδίτης, με προτεινόμενη κίνηση των οχημάτων από δύση προς ανατολή  και με 
την υλοποίηση κατάλληλης κατακόρυφης σήμανσης,  σύμφωνα με το υπ’ αριθμ. 
πρωτ. 53894/6-11-2015 εισηγητικό σημείωμα του Τμήματος Συγκοινωνιών, 
Κυκλοφορίας & Σήμανσης της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου, που 
αναλυτικά καταχωρείται στο ιστορικό της απόφασης αυτής. 
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

Ανδρέας Καραγιάννης  1. Αλούπης Παναγιώτης  

  2. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 

  3. Βεργόπουλος Δημήτριος  

  4. Γυφτέας Ηλίας  

  5. Δημόπουλος Δημήτριος 

  6. Μαρινάκης Σαράντος  

  7. Ντίντα Παναγιώτα 

 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Καλαμάτα 24 Νοεμβρίου 2015 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 

 
ΑΝΔΡΕΑΣ Ν. ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ 

(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
 
 

  
 
 


